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سخنگوی دولت:

دولت به تعهدات خود 
عمل می کند

سخنگوی دولت با بیان اینکه دولت در خصوص ساخت 4میلیون مسکن کوتاهی 
نکرده اســت، گفت: حتماً باید 4میلیون مســکن ساخته شــود و در این راستا 

برنامه ریزی، هدف گذاری و تقسیم کار صورت گرفته است.
بــه گزارش دریافتی شــیرازنوین، علی بهادری جهرمــی در دوره خط امام)ره( 
استانی ویژه دانشجویان بسیجی دانشگاه های استان فارس به سؤالات دانشجویان 
پاسخ داد و درمورد اهمیت نقدینگی در کشور گفت: هدف گذاری بانک مرکزی 
برای نرخ رشــد نقدینگی سال گذشته 30 درصد بود؛ در حالی که ابتدای دولت 

43.۵ بوده است؛ یعنی سرعت افزایش نقدینگی کاهش پیدا کرد.
دبیــر هیئت دولت، با بیان اینکه هدف گذاری نرخ نقدینگی امســال 2۵ درصد 
بوده و در حال حاضر 2۷.۵ درصد اســت، ادامــه داد: یکی از عوامل خلق پول، 
ایجاد نقدینگی، انواع فســادهای اقتصادی و فسادهای حوزه شبکه بانکی است 
که به همین دلیل در مورد سه مؤسسه پولی و اعتباری دارای بیشترین ناترازی 
و فعالیت ناسالم بانکی، تاکنون تصمیم گیری های لازم صورت گرفته و در دست 
اجرا هم هستند. بهادری جهرمی که در جمع دانشجویان بسیجی دانشگاه های 
استان فارس صحبت می کرد، افزود: تقریباً همه بانک های دولتی سودده شده اند 
و بــا نظارت های بانک مرکزی، زیان دهی برطرف شــده، اما باز هم بانک هایمان 

آسیب های متعددی دارند.
وی با بیان اینکه دولت در خصوص ســاخت 4میلیون مســکن کوتاهی نکرده 
است، گفت: حتماً باید 4میلیون مسکن ساخته شود و در این راستا برنامه ریزی، 

هدف گذاری و تقسیم کار صورت گرفته است. 
ســخنگوی دولت یکی از دلایل بالابودن نرخ اجاره بهای مســکن، کم ساختن 
مسکن در سال های گذشته برشمرد و تصریح کرد: در سال 92-91 در کشور ما 
ســالانه حدود 8۵0هزار مسکن ساخته می شد و در 8 سال گذشته نیز میانگین 

400هزار مسکن ساخته نشد. 
بهادری جهرمی با بیان اینکه 2.۵ برابر کردن میزان متوســط ساخت مسکن و 
تبدیل 400هزار به 1میلیون مســکن در سال هدف گذاری سختی است، اضافه 

کرد: دولت تمام قد ایستاده و تلاش می کند تا این اتفاق مثبت بیفتد.

تکریم بازنشستگان در شرکت
 آب منطقه ای فارس

بازنشســتگان شــرکت آب منطقه ای فارس در فضایی صمیمانه دور هم جمع 
شــدند. به گزارش روابط عمومی شرکت آب منطقه ای فارس، در ضیافت ناهاری 
که به مناســبت تجلیل از بازنشستگان سال های دور و نزدیک در محل مجتمع 
فرهنگی جهاد  دانشگاهی برنامه ریزی شده بود، این عزیزان دور هم جمع شدند 
و ساعاتی را کنار یکدیگر به خوبی و خوشی سپری کردند. این گزارش می افزاید 
چند سالی شیوع بیماری کووید 19 سبب به تأخیر افتادن این دور همی شده بود. 
خوشبختانه با پشت  سر گذاشتن خاطرات تلخ ویروس کرونا، با دستور سیاوش 
بدری مدیرعامل شرکت، مجدد این اتفاق میمون رقم خورد و به مصداق جمله 
معروف گذشــته چراغ راه آینده، و لــزوم بهره بردن از کوله بار تجربه گران بهای 
عزیزان بازنشســته این مراســم برگزار شــد. ضمن اینکه مدیرعامل و اعضای 
هیئت مدیره با حضور در این جمع صمیمی باعث شادی دل این عزیزان شدند. 
دقایقی را به صورت چهره به چهره و حضور در کنار آنها به خاطرات ســال های 
دور و نزدیک آنها گوش فرادادند و مدیرعامل شــرکت دســتوراتی را برای ارائه 
خدماتی بهتر و درخور و سزاوارشــان و منزلت بازنشستگان صادر کرد. لازم به 
توضیح اینکه طبق رســمی قدیمی، هرساله همکارانی را که در سالیان قبل در 
پست های مختلف نسبت به امر خدمت رسانی به مردم اهتمام ورزیده، با افتخار 
امر مهم سقایی آب را به سرانجام می رساندند، اکنون به افتخار بازنشستگی نائل 
آمدند، دور  هم جمع شده و دیداری تازه کردند. با امید از خدا بتوان در سنوات 

آتی شاهد برگزاری اینگونه مراسم ها باشیم.

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان خنج خبر داد: 

برداشت رطب نوبرانه آغاز شد 
مدیر جهاد کشــاورزی شهرستان خنج گفت: کار برداشت خارک و رطب نوبرانه 
از 2۷00 هکتار از باغات شهرســتان از نیمه دوم مرداد ماه آغاز شده و تا اواخر 
مهرماه ادامه خواهد داشــت. به گزارش روابط عمومی مدیریت جهاد کشاورزی 
شهرستان خنج، علی علی پور تصریح کرد: این شهرستان سالیانه با تولید بیش از 
20هزار تن محصول، یکی از قطب های مهم تولید این محصول در شهرستان های 
جنوبی فارس می باشد. این مقام مسئول ادامه داد: از ارقام مهم در شهرستان را 
می توان به قصب )زاهدی(، خاصویی و... و ارقام جدیدی همچون مجول اشــاره 
کرد که از نظر کمی و کیفی بســیار پرمحصول و مرغوب بوده و پس از برداشت 
علاوه بر تأمین نیاز داخلی، مازاد آن به کشورهای حاشیه خلیج فارس نیز صادر 
می گــردد. وی اظهار کرد: با توجه به شــرایط آب و هوایی، پیش بینی می گردد 
تا پایان برداشــت، بیش از ۷000 تن رطب خارک برداشت و جهت مصرف تازه 

خوری روانه بازار داخل و خارج از کشور گردد.

کشف 22 دستگاه ماینر قاچاق در شیراز
فرمانده انتظامی »شــیراز« از کشف 22 دســتگاه تولید ارز دیجیتال قاچاق به 
ارزش 2میلیارد و ۵00میلیون ریال در این شهرســتان خبر داد. سرهنگ »فرج 
شــجاعی« در گفت وگو با پایــگاه خبری پلیس، اظهار داشــت: در پی دریافت 
گزارش های مردمی مبنی بر اســتفاده از دســتگاه های اســتخراج ارز دیجیتال 
قاچاق در منزلی در ســطح حوزه اســتحفاظی، بررســی موضوع در دستور کار 
مأموران »پاســگاه دودج« قرار گرفت. وی افزود: مأموران پس از انجام تحقیقات 
میدانی، ابتدا از صحت خبر مطمئن شــدند و پس از هماهنگی با مرجع قضایی 
به محل مورد نظر اعزام و در بازرسی از آن مکان 22 دستگاه تولید ارز دیجیتال 
قاچاق را کشف کردند. فرمانده انتظامی شیراز با اشاره به اینکه کارشناسان ارزش 
ماینر های کشف شده را 2میلیارد و ۵00میلیون ریال برآورد کردند، اظهار داشت: 
فعالیت غیرمجاز تولیدکننده ارز دیجیتال علاوه بر مضرات اقتصادی باعت اخلال 
در شــبکه برق رسانی می شود؛ لذا شــهروندان هرگونه اخباری در این زمینه را 

بلافاصله به مرکز فوریت های پلیسی 110 اطلاع دهند.
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رئیس اتحادیه مرغ، تخم مرغ، پرنده و ماهی و گوشــت قرمز فروشــان شیراز گفت: 
فروشــندگان مرغ و گوشت از افزایش قیمت ها منتفع نمی شوند؛ زیرا افزایش قیمت 

موجب کاهش تقاضا می شود و تأمین نهاده ها در این میان نقش مؤثری دارد.
بســیاری از مواد غذایی طی ماه های اخیر شاهد افزایش قیمت بوده که در این میان 
کاهش خرید و فروش آن اقلام را در پی داشته است؛ گوشت و مرغ نیز شاهد افزایش 
قیمت قابل توجهی بوده که باعث شــده مشــتریان مصرف این دسته از مواد غذایی 
کم و کمتر شود. گوشت گوسفندی که حالا تجربه هر کیلو حدود ۵00هزار تومان را 
تجربه می کند؛ به کالایی تبدیل شده که برخی از خانوارها در ماه یک بار هم نتوانند 

یک کیلو از آن را خریداری و مصرف کنند.
مــرغ نیز همین روند را دارد و قیمت هر کیلــو از آن از هرکیلو 100هزار تومن هم 
گذشــته و قیمت سینه بدون استخوان نیز از حدود 180 تا 200هزار تومان در حال 

عرضه است.
این در حالی اســت که با یــک حقوق کارمندی و یک خانواده ســه تا چهار نفری 
واقعاً گنجاندن گوشــت و مرغ در رژیم غذایی و سفره خانوارها به کاری دشوار و گاه 

غیرممکن تبدیل شده است.
در این میان، علی رغم اینکه تصور می شود افزایش قیمت کالاها برای فعالان و صنوف 
آن بخش ســود در پی دارد، به این شکل نیســت و این افراد هم متضرر می شوند و 

مشتریانشان کمتر و کمتر می شود.
برای بررسی مشکلات و علل افزایش این قیمت ها به سراغ رئیس اتحادیه مرغ، تخم 
مرغ، پرنده و ماهی و گوشت قرمز فروشان شیراز رفته ایم. محمد نجفی در گفت وگو 
با شــیرازنوین، با اشــاره به اینکه عوامل متعددی در افزایش قیمت مرغ دخیل بوده 
است، می گوید: افزایش قیمت نهاده ها، جوجه، آب، برق، گاز، دستمزد کارگر، هزینه 

حمل و نقل، افزایش مالیات و... همگی در این میان مؤثر هستند.
رئیس اتحادیه مرغ، تخم مرغ، پرنده و ماهی و گوشت قرمز فروشان ادامه می دهد: در 
کنار تمام این موارد، ســوء مدیریت جوجه ریزی حائز اهمیت ویژه است؛ وقتی زمان 

جوجه ریزی منظم نباشد، شاهد کمبود مرغ در بازار و افزایش قیمت خواهیم شد.
وی با اشــاره به اینکه این افزایش قیمت ها موجب کاهش توان خرید مردم می شود، 
اظهــار می کند: قیمت ها به اندازه ای افزایش یافته که بســیاری قدرت خرید مرغ را 

ندارند و خرید گوشت گوسفند و گوساله هم کاهش چشمگیری یافته است.
نجفی با اشاره به افزایش قیمت نهاده های دامی ادامه می دهد: نرخ بالای این نهاده ها 

در کنار هزینه بالای سایر موارد همچون حمل و نقل، دستمزد کارگر، اجاره دامداری 
و... موجب می شود تا پرورش دام برای پرورش دهنده به صرفه نباشد و کاهش تولید 

در این بخش را در پی داشته باشد.
وی ادامه می دهد: پیش از این هر زمان دچار کمبود گوشــت گوساله بودیم، گوشت 
گوســاله به صورت منجمد وارد می شــد، اما اخیراً گوشت منجمد جایگزین نشده و 
همین امر نیز در افزایش قیمت اثرگذار اســت؛ البتــه اگر بخواهند با همین قیمت 

کنونی ارز، گوشت وارد کنند، قیمت بسیار گران تمام می شود.
نجفی همچنین به این نکته اشاره کرد که عدم واردات گوشت منجمد البته با هدف 
حمایت از تولید داخلی انجام می شــود، اما در این میان، مصرف کننده هم باید دیده 

شود.
وی با اشاره به اینکه افزایش قیمت گوشت و مرغ موجب سود فروشندگان نمی شود 
هم می گوید: فروش مرغ و به ویژه گوشت کاهش زیادی داشته و امیدواریم مسئولان 
در این خصوص چاره مؤثری بیندیشند. صنف ما ۵ درصد هم نمی تواند روی قیمت 
مرغ بکشــد و مغازه ای که روزانه 10 گوســفند می فروخت، امروز در بهترین حالت 

ممکن یک گوسفند هم نمی تواند بفروشد.
نجفی ادامه می دهد: ســال گذشته همین کاهش فروش واحدهای صنفی ما موجب 
شــد تا 2۵ مرغ پروانه مغازه خود را ابطال کنند؛ مبحث گوشت نیز بسیار تخصصی 
است و نسل به نسل جلو آمده و فعالان این صنف روی شغلشان تعصب دارند و برای 
همین درخواست ابطال پروانه در گوشت فروشان را کمتر داشته ایم، اما اگر به همین 

منوال جلو برویم، آنها نیز چاره ای نخواهند داشت.
وی فروشــگاه های بــزرگ را رقیب مرغ فروشــان و گوشت فروشــان می داند و بیان 
می کند: این فروشــگاه ها که صدها قلم جنس عرضه می کنند، برایشان مهم نیست 
که روی 2 قلمی مانند گوشــت مرغ و گوشــت گوسفند و گوســاله سود نکنند و با 
 همان قیمت خرید آن را بفروشــند که موجب می شــود صنف مرغ و گوشت فروش 

آسیب ببیند.

مدیرکل راه و شهرسازی فارس با اشاره به روند اجرایی طرح نهضت ملی مسکن در 
این اســتان، ابراز امیدواری کرد که تا دهه مبارک فجر امسال، حداقل 8000 واحد 
در شهرهای مختلف آماده تحویل به متقاضیان شود. محمودرضا طالبان در اجلاس 
شورای اسلامی فارس در شیراز، ضمن تسلیت حادثه تروریستی شاهچراغ)ع( بیان 
کرد: در این بازدیدها به دنبال این هستیم تا با حضور در محل اجرای هر پروژه، از 
نزدیک مسائل و مشکلات احتمالی را بررسی کرده و نسبت به رفع آنها اقدام کنیم.

او ادامه داد: هم اینک در برخی شــهرهای اســتان از جمله اقلید، آباده و ارسنجان، 
پروژه های نهضت ملی مسکن پیشرفت خوبی داشته که امیدواریم این بازدیدهای 
میدانی کمک کند در آن شــهرهایی که کار به کندی پیش می رود، موانع برداشته 
شده و کارها ســرعت گیرد. مدیرکل راه و شهرســازی فارس، سهم این استان از 
طرح نهضت ملی مســکن را 240هزار واحد برشمرد و گفت: بر اساس ثبت نام ها و 
پالایش های انجام شــده، در استان 140هزار واحد مسکونی در قالب این طرح باید 

ساخته شود.
طالبان افزود: از این 140هزار واحد، ۷۵هزار واحد باید در شهرستان شیراز احداث 

شود که تاکنون برای 2۵هزار واحد زمین تأمین شده است.
او با بیان اینکه تا اواخر سال 1400 در استان حدود 49۵ هکتار زمین برای اجرای 
طرح نهضت ملی مســکن تأمین شده بود، گفت: این میزان به حدود 4800 هکتار 

رسیده که بیشترین میزان تأمین زمین در کشور مربوط به استان فارس است.
مدیرکل راه و شهرســازی فارس با اشاره به اینکه بیشترین توافق های انجام شده با 
بخش های خصوصی و دولتی در بحث تأمین زمین نیز متعلق به استان فارس است، 
گفــت: تاکنون افزون بر 2100 هکتار از ایــن زمین ها در قالب توافق با بخش های 
خصوصی و دولتی تأمین شــده و در خدمت طرح نهضت ملی مســکن قرار گرفته 

است.
طالبان گفت: بحث تأمین زمین در استان تقریباً حل شده و فقط در شیراز با موانعی 
مواجه هســتیم که امیدواریم این موانع با طرح در شورای عالی محیط زیست حل 

و فصل شده و زمین مورد نیاز در این کلان شهر نیز در اختیار مردم قرار گیرد.
او افزود: هم اینک در برخی شــهرهای استان مانند شیراز و مرودشت و چند شهر 
دیگر برای اجرای پروژه های مسکن پیمانکار گرفته ایم و در سایر شهرها نیز حدود 

3۵هزار واحد در اختیار بنیاد مســکن قرار گرفته است. طالبان با بیان اینکه راه و 
شهرســازی تنها متولی اجرای طرح نهضت ملی مسکن نیست، بلکه مجموعه های 
دیگر اعم از آب، برق، گاز، شــوراها و شــهرداری ها و فرمانداری ها نیز باید پای کار 
باشند، گفت: در فارس انصافاً تاکنون شاهد همکاری و تعامل خوب این مجموعه ها 
در اجرای طرح نهضت ملی مسکن بوده ایم. این مقام مسئول خاطرنشان کرد: روند 
اجرای برخی پروژه های نهضت ملی مســکن به گونه ای اســت که می توان امیدوار 
بود که تا دهه مبارک فجر امســال در بسیاری از شهرها حداقل هشت هزار واحد را 
بتوانیم تحویل مردم دهیم. مدیرکل راه و شهرسازی فارس همچنین با بیان اینکه 
هیچ پروژه راه ســازی در استان متوقف نیست، عنوان کرد: به جز آزادراه، هم اینک 
923 کیلومتر پروژه راه سازی در این استان در دست اجراست که از این میزان ۵۷2 

کیلومتر آن راه اصلی است. 

مدیرکل صداوسیمای فارس در ســیزدهمین همایش سوگواره ملی شعر عاشورایی 
اقوام و عشایر کشور در شیراز گفت: رنگین کمان اقوام با همه تنوع و رنگارنگی که از 
پوشش تا پویش و از روش تا منش در درون خود دارند، بزرگ ترین ظرفیت فرهنگی 
کشــور هستند که در بسیاری از موارد از این ظرفیت عظیم آنگونه که باید، استفاده 
نشده است. به گزارش روابط عمومی صداوسیمای فارس، احمد پهلوانیان افزود: این 
ظرفیت فقط ظرفیت فرهنگی نیست، بلکه ظرفیت بزرگ سیاسی، اجتماعی، امنیتی 

و فرهنگی است و همه این حوزه ها به هم پیونده خورده است.
مدیرکل صداوسیمای فارس اضافه کرد: اگر ظرفیت بزرگ اقوام و عشایر که حافظان 
حریم ها و حرمت ها و مرزداران اندیشــه، فرهنگ، فکر و آداب و رســوم هســتند را 
بشناســیم و هم افزایی ایجــاد کنیم و از آن بهره ببریم، ضامــن حفظ وحدت ایران 
عزیز خواهد بود. پهلوانیان ادامه داد: شــعر همســایه دیوار به دیوار دل های رحمانی 

و دریافت هــای وحیانی اســت و شــاعر دریچه قلبش به روی آســمان باز و پنجره 
فهمش به ســوی الهام رحمانی گشوده است و شعر و شاعر از دیرباز جایگاه کم نظیر 
و در مواردی بی نظیری داشــته اســت. مدیرکل صداوسیمای فارس افزود: فردوسی 
بزرگ ترین اســطوره پرداز پارسی گو، نظامی حکیم بزرگ، سنایی شاعر حکمت آموز، 
محتشم کاشانی عزاگوی آل الله و سالار شهیدان و عمان سامانی که حادثه عاشورا و 
کربلا را با بیان عرفانی گفت، همگی با زبان ها، گویش ها و لهجه های مختلف از ترک 
و ترکمن گرفته تا کرد و کرمانج، لر، عرب، فارس، سیستانی و... همه زیر یک پرچم 
که پرچم شــعر اســت، گرد آمده اند. احمد پهلوانیان افزود: چه مناسبت شایسته ای 
اســت که این سوگواره در شهر حافظ و سعدی شهر شیراز برگزار می شود؛ شاعرانی 
که در اوج قله تغزل عرفانی و اوج قله پارســی گویی حکمت آموز قرار دارند. مدیرکل 
صداوسیمای فارس اضافه کرد: علاقه به شعر در هر زبان، قوم و عشیره در جان ایرانی 

قــرار دارد و این محور دوم وحدت اســت؛ همانگونه که تنوع اقوام محور وحدت بود 
شعر هم محور وحدت است.

پهلوانیان افزود: با هر رنگی و اندیشــه ای، چه شــیعه و اهل سنت و چه مسلمان و 
غیرمســلمان همه زیرپرچم حسین بن علی)ع( جمع اند و عشق و مهر اباعبدالله)ع( 
است که دل ها را به هم نزدیک می کند و پیوند می زند و این سه محور وحدت در این 

سوگواره دلنشین و شورانگیز به زیبایی کنار هم نشسته است.

به میزبانی اداره کل کتابخانه های عمومی استان فارس، تفاهم نامه همکاری در حوزه 
توســعه خدمات کتاب خوانی به جامعه عشــایری میان کتابخانه های عمومی، اداره 
کل عشــایر و آموزش و پرورش عشــایری استان فارس منعقد شد. به گزارش روابط 
عمومی اداره کل کتابخانه های عمومی اســتان فارس، در نشســتی به میزبانی اداره 
کل کتابخانه های عمومی استان فارس که با حضور محمدحسین فیروزی، مدیرکل 
کتابخانه های عمومی فارس، عبدالحمید کریمی مدیرکل امور عشــایر استان فارس 
و میثــم رضازاده، مدیر اداره آموزش و پرورش عشــایر فارس و با موضوع بررســی 
برنامه هــای همــکاری در زمینه ترویج و توســعه زیرســاخت های کتاب خوانی در 
میان عشــایر برگزار شد، تفاهم نامه ســه جانبه ای برای ارائه خدمات تخصصی کتاب 
وکتاب خوانی به جامعه عشــایر فارس به امضا رسید. مدیرکل کتابخانه های عمومی 
فارس در نشســت امضای تفاهم نامه با اشاره به برنامه های نهاد کتابخانه های عمومی 
کشور در حوزه عشایر و مناطق کم برخوردار روستایی عنوان کرد: در سال های گذشته 
اقدامات ارزشمندی در حوزه ایجاد زیرساخت کتابخانه ای در مناطق عشایر به همت 
کتابخانه ها صورت گرفته، اما مهم ترین نکته در این مســیر اســتمرار برنامه ها برای 
عشــایر است. محمدحسین فیروزی، بهترین نوع ارائه خدمات کتابخانه ای به مناطق 
عشــایر را ایجاد کتابخانه های سیار برشــمرد و گفت: از اداره کل امور عشایر و اداره 

آموزش و پرورش عشایری انتظار داریم با استفاده از ظرفیت های موجود، در راستای 
ایجاد کتابخانه سیار در مناطق عشایری همکاری کنند تا بتوانیم کتابخانه های سیار را 
در استان گسترش دهیم. این تفاهم نامه می تواند مبنایی باشد تا در این حوزه گام های 
بیشــتری برداریم. وی اضافه کرد: با حمایت های استاندار فارس ایجاد کتابخانه های 
سیار در اســتان قوت گرفته است. در حال حاضر سه کتابخانه سیار در استان فعال 
است و پیش بینی می شود تا پایان سال دو کتابخانه دیگر نیز به مجموعه اضافه شود.

فیروزی همچنین از راه اندازی طرح ســفیر کتاب در استان یاد کرد و گفت: پیش از 
این طرح ســفیر کتاب ویژه عشــایر برگزار شد و معلمان به عنوان سفیر، کتاب ها را 
به مناطق عشــایری و مدارس شــبانه روزی می بردند که این طرح با استقبال مواجه 
شــد. در حال حاضر طرح اردوی فرهنگی برای ارائه خدمات کتاب خوانی به مناطق 
عشایری برنامه ریزی شده که به زودی اولین نشست آن در منطقه عشایرنشین آباده 
برگزار خواهد شــد. مدیرکل امور عشایر استان فارس نیز در این نشست بر ضرورت 
توسعه کتاب خوانی در جامعه عشایری تأکید کرد و گفت: از تمامی ظرفیت ها همچون 
مدارس عشــایری و تشکل های مردمی در راستای توسعه زیرساخت های فرهنگی و 
کتاب خوانی در مناطق عشــایری اســتفاده خواهیم کرد. عبدالحمید کریمی با بیان 
اینکه توسعه فرهنگی و کتاب خوانی در میان عشایر مغفول مانده است، گفت: عشایر، 

جامعه ای مولد اما محروم است؛ لازم است در حوزه فرهنگی عشایر تحولی ایجاد شود.
مدیــر اداره آموزش و پرورش عشــایر فارس نیز در این نشســت عنوان کرد: انعقاد 
تفاهم نامه ســبب ایجاد تمهیدات و امکانات بهتر در حوزه فرهنگ و کتاب خوانی در 
میان عشــایر می شود و در قالب آن می توان خدمات بهتری را به جامعه عشایر ارائه 
داد. میثم رضازاده با اشاره به اینکه دانش آموزان عشایر، بزرگ ترین جامعه هدف این 
تفاهم نامه هســتند، گفت: مدارس ابتدایی به صورت متغیر و در مناطق های عشایر و 
مدارس دبیرســتان به صورت شبانه روزی است و باید برای دسترسی هر دو گروه از 

دانش آموزان به کتاب برنامه ریزی شود.

رئیس اتحادیه مرغ، تخم مرغ، پرنده و ماهی و گوشت قرمز فروشان شیراز در گفت وگو با شیرازنوین:

گرانی تقاضای خرید را کاهش می دهد
نجفی: فروشندگان مرغ و گوشت از افزایش قیمت ها منتفع نمی شوند

مدیرکل راه و شهرسازی فارس عنوان کرد: در شیراز با موانع تأمین زمین مواجه هستیم

نایابی زمین، تأخیر مسکن ملی 
دکتر طالبان: بحث تأمین زمین در استان تقریباً حل شده و فقط در شیراز با موانعی مواجه هستیم 

مدیرکل صداوسیمای فارس در سیزدهمین همایش سوگواره ملی شعر عاشورایی اقوام و عشایر کشور: 

اقوام بزرگ ترین ظرفیت فرهنگی کشورند

ارائه خدمات تخصصی کتاب به جامعه عشایر فارس 


